
Tiel, 26 januari 2024,

Betreft: Afschot bevers

Geacht college van dijkgraaf en heemraden,

Na de twee bevers in Wamel in 2022 zijn er afgelopen maanden nog eens vijf bevers vermoord in
Dodewaard. Volgens het nieuwsartikel van 25 januari was een alternatief te prijzig1.

Conform artikel 4.5 lid 1 van het reglement van orde voor het algemeen bestuur 2023, leg ik u daarom de
volgende vragen voor:

1. Welke stappen zijn er genomen tot aan het besluit om de bevers bij Dodewaard dood te schieten?
2. Wat was het gewenste effect en welk effect hadden deze stappen?
3. Is hiermee het beverprotocol gevolgd? Zo nee, waarom niet?
4. Wat is er overlegd met experts van de zoogdiervereniging met betrekking tot de vijf bevers in

Dodewaard?
5. Welke alternatieven zijn er voor het voorkomen van graverij van bevers in de dijk?
6. Met welke reden is ieder van deze alternatieven verworpen?
7. Wat zou de exacte prijs zijn van de alternatieven die graverij in de dijk bij Dodewaard hadden

kunnen voorkomen?
8. In hoeverre is de graverij van de bevers bij Dodewaard een gevolg geweest van het hoge water en

de beschikbaarheid of afwezigheid van hoogwatervluchtplaatsen voor de bever?

Ik zie de antwoorden op deze vragen graag tegemoet.

Met (dier)vriendelijke groet,

Lysanne Jackson
Partij voor de Dieren
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https://www.hartvannederland.nl/nieuws/dieren/zeven-bevers-doodgeschoten-in-rivierengebied-andere-optie-kost-ton
nen
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